
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

A ROTISSERIE KIT    
Model No.:  97222  
 
 
 

This manual contains important step by step instructions for the proper assembly and installation of 
 
nd using the appliance.  Keep these instructions for future reference. 
 

This manual contains important step by step instructions for the proper assembly and installation of 
the Universal ROTISERIE.  Read and follow all warnings and instructions before assembling, installing 

This manual contains important step by step instructions for the proper assembly and installation of 
the Universal ROTISERIE.  Read and follow all warnings and instructions before assembling,  
installing and using the appliance.  Keep these instructions for future reference. 
 

 

▲WARNING: Always refer to the Owner’s Manual for your grill, provided by the original grill 
manufacturer. Read and follow all warnings and instructions in the Owner's Manual before   
installing this product. If you need a replacement Owner's Manual, contact the   
manufacturer.     
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IMPORTANT SAFETY WARNINGS  
 
 
 
 

READ ALL SAFETY WARNINGS, ASSEMBLY, AND INSTALLATION INSTRUCTIONS 

CAREFULLY BEFORE ASSEMBLING OR OPERATING YOUR ROTISSERIE.  

ELECTRICAL GROUNDING INSTRCUTIONS:  
This appliance is equipped with a three-prong grounding plug for your safety and protection against possible electrical 
shock. It must be correctly plugged directly into a properly grounded three-prong receptacle. DO NOT cut, remove or 
alter the grounding prong from the plug. 
●   Prior to each use, ensure the grill and rotisserie are safe to operate by following the safety warnings and 
instructions contained in this manual and the Owner’s Manual for your grill. 
●   Keep children and pets a safe distance away from the grill. DO NOT allow children to use or play near the grill or 
ROTISSERIE 
•   DO NOT leave the grill unattended while in use. 
• DO NOT use the side burner when using a rotisserie, the burner lid could be hot from use. 
•   To avoid bodily injury, DO NOT touch the spit rod while in use or soon after because the rod will be EXTREMELY 

HOT. 
• Keep all electrical cords away from water or hot surfaces. 
• DO NOT operate this appliance with a damaged cord or plug. 
• Turn ROTISSERIE motor switch to the “OFF” position before removing the plug from the outlet. 
• Unplug the rotisserie motor when not in use and before cleaning. 
• DO NOT exceed 11 lbs of food on the rotisserie. 
• Keep a fire extinguisher that is designated for use with gas product close by Refer to your local fire authorities to 

determine the proper type and size. 
• This appliance is for use with your barbecue grill only. DO NOT use the grill or this ROTISSERIE for anything other 

than its intended purpose. 
• DO NOT use while under the influence of drugs or alcohol. 
• When using the AC current rotisserie, it must be electrically grounded in 
    accordance with local codes, or in the absence of local codes: 

•   In the US, the National Electrical Code – ANSI-NFPA No. 70 – Latest Edition  
•   In Canada, the Canadian Electrical Code – CSA C22.1  

 
 
      

ALWAYS USE CAUTION AND COMMON SENSE WHEN OPERATING YOUR GAS GRILL. FAILURE TO ADHERE TO THE 
S FETY WARNINGS ND INSTRUCTIONS PROVIDED IN THIS MANUAL, AND THOSE CONTAINED IN THE OWNER’S 

MANUAL FOR YOUR GRILL, COULD RESULT IN SEVERE BODILY INJURY OR PROPERTY DAMAGE. 
SAVE THIS MANUAL FOR FUTURE REFERENCE. 
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IF MISSING OR DAMAGED PARTS, PLEASE CALL CUSTOMER SERVICE AT 1‐888‐980‐4933. PROOF 
OF PURCHASE WILL BE REQUIRED. 

INSTALLATION INSTRUCTIONS  

Inspect contents of the box to ensure all parts are included and undamaged.   
 
 
READ ALL SAFETY WARNINGS, ASSEMBLY, AND INSTALLATION INSTRUCTIONS CAREFULLY 
BEFORE ASSEMBLING OR OPERATING YOUR ROTISSERIE.  
 

READ THE OWNERS MANUAL FOR THE GRILL  
BEFORE ASSEMBLING OR USING THIS ROTISSERIE.  
 
THE FOLLOWING TOOLS ARE REQUIRED TO ASSEMBLE THIS ROTISSERIE:  
• Phillips & Flathead Screwdrivers   
• Adjustable Wrench   
 

PARTS LIST: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
   

 
 
 

 

   
 

 
 
 

seq.
NO.

appellation qty Material code seq.
NO.

appellation qty Material code

Spit Rod       L=610mm A0212458 4 Spit Fork 2 A0212793
Spit Rod       L=750mm A0201440 5 Motor Support 1 D010000004
Spit Rod       L=850mm A0212460 6 MOTOR 1 A0212960
Spit Rod       L=1040mm A0212720 7 M6*12 Screws 2 A047170

2 Roasted Fork Lever Handle 1 A0201339 8 M6 Washers 2 A0212921
3 Key Washer 1 A0201337

1 1

3



 
 
 
IF MISSING OR DAMAGED PARTS, PLEASE CALL CUSTOMER SERVICE AT 1‐800‐913‐ 
8999. PROOF OF PURCHASE WILL BE REQUIRED 
. 
INSTALLATION INSTRUCTIONS  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Step 1 
Attach the motor mount bracket on 
the left hand side of the grill using 
two “M6x12mm” screws, “M6” washers. 
See Illustration‐1. 

Step 2 
Slide the rotisserie motor onto the support 
bracket. Slide the spit rod into the motor 
socket. See Illustration- 2. 
 

Step 3 
Install the spit rod, roasted fork lever handle, key   
washer and spit fork together. See Illustration‐ 3. 
 

Step 4 
Slide the spit rod into the motor socket. 
See Illustration‐ 4. 
Step 5 
Place the handle onto the other support bracket   
and adjust the length of the handle. Then tighten   
the handle. See Illustration‐ 5. 
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READ ALL WARNINGS IN THE OWNER’S MANUAL FOR YOUR GRILL   
 

▲!WARNING 
ELECTRICAL GROUNDING INSTRUCTIONS:   
          This appliance is equipped with a three‐prong grounding plug for your safety and protection against 
possible electrical shock. It must be correctly plugged directly into a properly grounded three‐prong 
receptacle. DO NOT cut, remove, or alter the grounding prong from the plug. 
 
OPERATION THE ROTISSERIE:   
1.  Your grill was pre‐drilled from the factory to include mounting holes for the Monument Grills Rotisserie. 
2.  Install the rotisserie motor onto the motor mount bracket by following the instructions contained in this manual. 
3.  Ensure that the rotisserie motor is switched to the “OFF” position. 

Note: The rotisserie motor can turn up to 11 lbs. of meat. 
4.  Holding the spit rod, place one fork onto the rod with the forks pointing away from the motor and slide the fork to 
          the center of the rod. 
5.  Skewer meat with the spit rod and slide the meat to the center of the rod. 
6.  Place second fork onto the spit rod with the prongs facing the meat. 
7.  Slide both forks tightly against the meat and securely in place by tightening the fork set screws. 
8.  Check the balance of the food on the rod by rotating the loaded spit rod loosely in your hands. The rod should 

rotate evenly with little effort.    Adjust the food accordingly on the spit to achieve a balanced assembly. 
9.  Place the loaded spit rod into the motor assembly and support bracket. 
10.      Close the grill lid and turn the rotisserie motor “ON”. 

Note:    Erratic noises from the motor are a sign of an unbalanced spit rod, which could cause severe damage to 
the motor gears. If you hear erratic noises, turn the rotisserie off and readjust the meat. 

▲!  WARNING:  Always use oven mitts/gloves to protect your hands. Metal parts become hot 
during use. Use extreme caution when handling spit rod and forks to prevent 
bodily injury. 

11.    Always turn the ROTISSERIE motor to “OFF” before opening the grill lid. 
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ROTISSERIE COOKING CONTINUED:   
12.    When the food is cooked, use oven mitts/gloves to remove spit rod from motor assembly.   
13.    Loosen the fork set screws and remove the fork opposite the rotisserie motor. Then remove the meat by sliding it 

off the end of the spit rod.   
 
HELPFUL TIPS  
 
• Use a meat thermometer to ensure food has reached a safe internal temperature.   
• The US Department of Agriculture recommends the minimum temperature be reached for the following food   

items prior to consumption:   
                      Beef, Pork, Veal, Lamb: 145°F (62.8°C);     
                        Ground Meat: 160°F (71.1°C);     
                        Poultry: 165°F (73.9°C)   
•  If you pre‐cook meat or poultry, do so immediately before grilling.   
• Never defrost meat at room temperature or on a countertop.   
• Refrigerate grilled leftovers within 2 hours of taking food off the grill.   
 

For additional information, please call the USDA at: 1-888-980-4933 
 
 
CLEANING AND MAINTENANCE:   
• Spit rod and forks can be disassembled and washed in dish soap and warm water.   
            Note:    All metal parts, with exception of the motor, are dishwasher safe.   
• After first use, it is likely that the stainless steel adjacent to the burner will darken.    This is a normal property of 

stainless steel used on the rotisserie.   
• Store motor and other parts in a cool, clean and dry place.   
• To prevent electrical shock hazard, DO NOT immerse the motor or cord in water. 
 
 
 

90 DAYS LIMITED WARRANTY 
For 90‐day from the date of purchase, MONUMENT GRILLS warrants the product against defects due to workmanship or materials to the original purchaser.   

MONUMENT GRILLS obligation under this warranty are limited to the following guidelines:   
•      This warranty does not cover units that have been altered/modified or damaged due to: normal wear, rust, abuse, improper maintenance, and/or improper use.   
•      This warranty does not cover surface scratches, rust, or heat damage to the finish, which is considered normal wear.   
•      MONUMENT GRILLS may elect to repair or replace damaged units covered by the terms of this warranty.   
•      This warranty extends to the original purchaser only and is not transferable or assignable to subsequent purchasers.   
MONUMENT GRILLS requirea reasonable proof of purchase. Therefore, we strongly recommend that you retain your sales receipt or invoice. To obtain a replacement for your product   
under the terms of this warranty, please call our Customer Service Department at 1‐888‐980‐4933. A receipt will be required. MONUMENT GRILLS will not be responsible for any units   
forwarded to us without prior authorization.   

EXCEPT AS ABOVE STATED, MONUMENT GRILLS MAKES NO OTHER EXPRESS WARRANTY.   

THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PURPOSE ARE LIMITED IN DURATION TO THOSE LISTED ABOVE FROM THE DATE OF PURCHASE.     
SOME STATES DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU.   

ANY LIABILITY FOR INDIRECT, INCIDENTAL, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES ARISING FROM THE FAILURES OF THE PRODUCT TO COMPLY WITH THIS WARRANTY OR ANY IMPLIED   
WARRANTY IS EXCLUDED. CUSTOMER ACKNOWLEDGES THAT THE PURCHASE PRICE CHARGED IS BASED UPON THE LIMITATIONS CONTAINED WITHIN THE WARRANTY SET OUT   
ABOVE. SOME STATES DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY   
TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM STATE TO STATE.   

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

State of California Proposition 65 Warnings:  
WARNING  
This equipment is equipped to operate on propane gas which contains the chemical Benzene, known to  
the State of California to cause cancer and birth defects and other reproductive harm 
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ENSEMBLE DE  
RÔTISSERIE    
Modèle No.:  97222  
 
 
 

This manual contains important step by step instructions for the proper assembly and installation of 
the Universal ROTISSERIE KIT.  Read and follow all warnings and instructions before assembling, 
installing, and using the appliance.  Keep these instructions for future reference. 
 

Ce manuel contient des instructions par étape importantes pour l’assemblage et l’utilisation de l’ENSEMBLE DE  

RÔTISSERIE. Lisez et suivez les consignes attentivement avant d’assembler, d’installer, et d’utiliser l’appareil. 

Rangez ces instructions pour une consultation future. 
 
 
 

▲AVERTISSEMENT: Veuillez toujours consulter votre manuel du propriétaire fournis par le fabricant   
de la rôtissoire. Lisez et suivez les instructions et consignes dans le manuel du propriétaire   
avant d’installer ce produit.   
Pour obtenir un nouveau manuel, contactez le fabriquant.     
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CONSIGNES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES 
 

LISEZ ATTENTIVEMENT TOUTES LES CONSIGNES DE SÉCURITÉ, D’ASSEMBLAGE, ET INSTRUCTIONS 

D’INSTALLATION AVANT D’INSTALLER OU D’UTILISER VOTRE RÔTISSOIRE. 

 

 

INSTRUCTIONS POUR LA PRISE DE TERRE:  
 
Cet appareil est doté d’une fiche à trois broches mise à la terre pour votre sécurité et offre une protection contre les risques 
d’électrocution. Cet appareil doit être branché directement sur une prise triphasée adéquatement mise à la terre.  
NE COUPEZ PAS ni ne retirez la broche de masse de cette fiche. 
●   Avant chaque utilisation, vérifiez que le barbecue et la rôtissoire sont sécuritaires en suivant les consignes  
    de sécurité et directives contenues dans ce manuel et le manuel du propriétaire du barbecue. 
●   Gardez les enfants et les animaux familiers à une distance sécuritaire du barbecue. NE laissez PAS les enfants  
    utiliser ou jouer dans les environs du barbecue ou de la rôtissoire.  
•   NE laissez PAS le barbecue sans surveillance lorsqu’en fonction.   
• N’UTILISEZ PAS le brûleur latéral lorsque la rôtissoire fonctionne pour risque de brûlures car le couvercle du brûleur     
    devient chaud.  
•   Pour éviter des blessures graves, NE touchez PAS la broche lorsqu’en fonction ou peu après car la broche atteint des 
    températures TRÈS élevées. 
• Gardez les cordons électriques éloignés de l’eau et de toutes surfaces chaudes. 
• N’UTILISEZ PAS cet appareil si le cordon d’alimentation ou la fiche sont endommagés. 
• Tournez l’interrupteur du moteur de rôtissoire en position d’arrêt «OFF» avant de débrancher. 
• Débranchez le cordon d’alimentation du moteur si vous n’utilisez pas la rôtissoire ou souhaitez la nettoyer. 
• NE dépassez PAS la limite de poids maximal de 11 livres sur la rôtissoire. 
• Gardez à proximité un extincteur d’incendie approprié pour éteindre les feux d’essence ou d’autres liquides  

      inflammables. Consultez avec vos autorités locales de service d’incendie pour identifier les caractéristiques type et taille  
      appropriées. 

• Cet appareil est exclusivement destiné à l’utilisation avec votre barbecue. N’UTILISEZ PAS la grille ou la  
    RÔTISSOIRE à d’autres fins que celles prévues. 
• N’UTILISEZ PAS cet appareil sous l’influence d’alcool ou de drogues.  
• Lorsque vous utilisez le courant AC de rôtissoire, le moteur de la rôtissoire doit être mis à la terre conformément  
    aux codes locaux. En l’absence de codes locaux : 

•   Aux États-Unis, le National Electric Code – ANSI-NFPA No. 70 – Dernière Édition  
•   Au Canada, le Code Canadien de l’électricité – CSA C22.1  

 
      

SOYEZ TOUJOURS PRUDENT ET FAITES PREUVE DE BON SENS LORSQUE VOUS UTILISEZ VOTRE BARBECUE À GAZ. 

LE NON-RESPECT DES INDICATIONS DES RUBRIQUES DANGER, AVERTISSEMENT ET PRUDENCE AINSI QUE TOUTES LES INSTRUCTIONS DU 

PRÉSENT MANUEL DU PROPRIÉTAIRE ET DE CELUI DE VOTRE BARBECUE POURRAIENT CAUSER UNE ÉLECTROCUTION, UN INCENDIE OU  

UNE EXPLOSION ET ENTRAÎNER DES BLESSURES GRAVES, AINSI QUE DES DOMMAGES MATÉRIELS. 

RANGEZ CE MANUEL POUR CONSULTATION FUTURE. 
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SI DES PIÈCES MANQUENT OU SONT ENDOMMAGÉES, CONTACTEZ LE SERVICE À LA CLIENTÈLE 

AU 1‐888‐980‐4933. UNE PREUVE D’ACHAT SERA REQUISE. 

INSTRUCTIONS D’INSTALLATION 

Vérifiez le contenu de la boîte pour vous assurer que toutes les pièces sont incluses et ne sont pas endommagées. 
 
 
 

LISEZ ATTENTIVEMENT TOUTES LES CONSIGNES DE SÉCURITÉ, D’ASSEMBLAGE, ET INSTRUCTIONS D’INSTALLATION 
AVANT D’INSTALLER OU D’UTILISER VOTRE RÔTISSOIRE. 

 

LISEZ LE MANUEL DU PROPRIÉTAIRE DU BARBECUE AVANT 
D’ASSEMBLER OU D’UTILISER LA RÔTISSOIRE. 

 
POUR ASSEMBLER LA RÔTISSOIRE, UTILISEZ LES OUTILS SUIVANTS:  
• Tournevis Cruciforme et à Tête Plate 
• Clé Ajustable   
 

LISTE DES PIÈCES: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
   

 
 
 

 

   
 

 
 

N° Pièce (description) qté Code de maté
riau

N° Pièce (description) qté Code de maté
riau

Broche   L=610mm A0212458 4 Fourchette 2 A0212793
Broche   L=750mm A0201440 5 Support de moteur 1 D010000004
Broche   L=850mm A0212460 6 MOTEUR 1 A0212960
Broche   L=1040mm A0212720 7 M6*12 Vis 2 A047170

2 Poignée pour levier de fourche
de rôtie

1 A0201339 8 M6 Rondelles 2 A0212921

3 Rondelle de clef 1 A0201337

1 1
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IF MISSING OR DAMAGED PARTS, PLEASE CALL CUSTOMER SERVICE AT 1‐800‐913‐ 
8999. PROOF OF PURCHASE WILL BE REQUIRED. 
 

INSTRUCTIONS D’INSTALLATION 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Étape 1 
Attachez le support de moteur sur le côté 
gauche de la grille avec deux vis 
“M6x12mm” et deux rondelles “M6”. 
Voir Illustration‐1. 

Étape 2 
Glissez le moteur de la rôtissoire sur le support 
de moteur.  
Voir Illustration- 2. 
 

Étape 3 
Assemblez  la broche,  la poignée pour de levier de 
fourche  de  rôtie,  la  rondelle  de  clef,  et  la 
fourchette. 
Voir Illustration‐ 3. 

Étape 4 
Glissez la broche dans la cavité du moteur. 
Voir Illustration‐ 4. 
Étape 5 
Placez la poignée sur l’autre support et ajustez la 
longueur de poignée. Serrez la poignée en place. 
Voir Illustration‐ 5. 
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LISEZ TOUTES LES CONSIGNES CONTENUES DANS LE MANUEL DU 

PROPRIÉTAIRE DE VOTRE BARBECUE 
 

▲AVERTISSEMENT 
INSTRUCTIONS POUR LA PRISE DE TERRE:   
Cet appareil est doté d’une fiche à trois broches mise à la terre pour votre sécurité et offre une 
protection contre les risques d’électrocution. Cet appareil doit être branché directement sur une prise   
triphasée adéquatement mise à la terre. NE COUPEZ PAS ni ne retirez la broche de masse de cette fiche. 
 
FONCTIONNEMENT DE LA RÔTISSOIRE:   
1.  Le fabricant a préalablement forés des trous de fixation pour convenir aux Rôtissoires Monument Grills.   
2.  Installez le moteur de la rôtissoire sur le support de moteur en suivant les directives contenues dans le manuel du   
  propriétaire.   
3.  Assurez‐vous que l’interrupteur du moteur de la rôtissoire est en position arrêt «OFF».  
          Note:    Cette rôtissoire à moteur peut soutenir un poids maximal de 11 livres.   
4.  Prenez la broche dans vos mains, placez une fourchette sur la broche avec les dents dirigées à l’opposé du moteur et   
  glissez‐la au centre de la broche.   
5.  Insérez la broche de la rôtissoire au centre de vos aliments.   
6.  Glissez la deuxième fourchette sur la broche avec les dents dirigées vers vos aliments.   
7.  Insérez les dents des deux fourchettes dans les aliments et fixez le tout en serrant les vis des fourchettes.   
8.  Assurez‐vous que les aliments se trouvent bien au centre du barbecue et que la broche tourne sans problème. Ajustez en 

conséquence les aliments sur la broche pour atteindre un assemblage équilibré. 
9.  Placez la broche de la rôtissoire chargée dans le boîtier de caisson en glissant l’extrémité pointue dans le moteur et l’autre   
  extrémité dans le support.   
10.    Fermez le couvercle du barbecue et mettez le moteur en marche.   
          Note:    Des bruits irréguliers produit par le moteur est signe que la broche est déséquilibrée et les réducteurs de   

moteur pourraient subir de graves dommages. Si vous entendez des bruits irréguliers, fermez le moteur de la   
rôtissoire immédiatement et réajusté vos aliments.   

▲!  AVERTISSEMENT:  Utilisez toujours des mitaines ou de gants afin de protéger vos mains. Les parties de métal 
                deviennent très chaud pendant l’utilisation. Pour éviter des blessures graves, soyez très attentif 
                lorsque vous manipulez la broche et les fourchettes.   
11.    Tournez toujours l’interrupteur du moteur de rôtissoire en position d’arrêt «OFF» avant d’ouvrir le couvercle du barbecue.
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CUISSON AVEC LA RÔTISSERIE, SUITE:   
12.    Lorsque les aliments sont bien cuits, utilisez des mitaines ou de gants pour enlever la broche du moteur.   
13.    Desserrez la vis de blocage de la fourchette et retirez la fourchette opposé le moteur de la rôtissoire. Ensuite, retirez votre 

viande en la glissant de la broche.   
 
CONSEILS PRATIQUES  
 
• Utilisez un thermomètre pour vous assurer d’une cuisson précise.   
• Les températures internes minimales de sécurité recommandées par le Département d’Agriculture des États‐Unis: 
                        Bœuf, Porc, Veau, Agneau: 145°F (62.8°C);     
                        Viande Hachée: 160°F (71.1°C);     
                        Poulet: 165°F (73.9°C)   
•  Si vous pré‐cuisiniez de la viande ou du poulet, grillez votre viande immédiatement après la pré‐cuisson. 
• Ne décongelez jamais de la viande à la température de la pièce ou sur le comptoir. 
• Réfrigérez ou congelez les restants des aliments préparés dans les deux heures suivant leur cuisson sur le barbecue.   
 

Pour plus d’information, contactez l’USDA au: 1-888-980-4933 
 
 
NETTOYAGE ET ENTRETIEN:   
• La broche et les fourchettes peuvent être désassemblées et lavées avec du savon à vaisselle dans de l’eau tiède. 
        Note:    Toutes parties de métal, à l’exception du moteur, sont lavables au lave‐vaisselle.   
• Après la première utilisation, il est probable que l’acier inoxydable adjacent au brûleur s’assombrit. Ceci est une propriété 

normale de l’acier inoxydable de la rôtissoire.   
• Rangez le moteur et toutes les autres parties dans un endroit frais, propre et sec. 
• Pour éviter le risque de décharge électrique, NE submergez PAS le moteur ou le cordon d’alimentation dans l’eau.   
 
 
 
    90 JOURS DE GARANTIE LIMITÉE 
 

MONUMENT GRILLS garantit le produit à l’acheteur original contre toute défectuosité matérielle ou de fabrication pendant 90 juors à partir de la date d’achat. 

Les obligations de MONUMENT GRILLS en vertu de cette garantie sont limitées par les indications suivantes:   

•      La présente garantie ne s’étend pas aux unités qui ont été modifiés/altérés ou endommagés par: l’usure normale, l’oxydation, l’abus, l’entretien inapproprié, et/ou l’utilisation   
        inapproprié.   
•      La présente garantie ne s’étend pas aux égratignures de surface, l’oxydation, ou le dommage thermique sur la surface, considéré de l’usure normale.   
•      MONUMENT GRILLS peut décider de réparer ou de remplacer les unités endommagés couverts par les termes de cette garantie. 
•      Cette garantie s’applique uniquement à l’acheteur original et n’est pas transférable à des propriétaires ultérieurs.   
 
MONUMENT GRILLS exige une preuve raisonnable d’achat. Nous vous conseillons donc de conserver votre bon d’achat et/ou la facture original. Pour obtenir un produit de   
remplacement aux termes de cette garantie, s’il‐vous‐plait contactez notre service à la clientèle au 1‐888‐980‐4933. Une preuve d’achat sera requise. MONUMENT GRILLS n’est pas   
responsable pour les unités acheminés sans autorisation préalable. 

À L’EXCEPTION DES CAS SUS‐MENTIONNÉS, MONUMENT GRILLS N’ASSURE AUCUNE AUTRE GARANTIE EXPLICITE.   

LES GARANTIES IMPLICITES DE COMMERCIALISATION ET D’ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER SONT LIMITÉES À LA DURÉE AUX CAS SUS‐MENTIONNÉS À PARTIR DE LA DATE D’ACHAT. 
CERTAINES PROVINCES N’AUTORISENT PAS LA LIMITATION SUR LA DURÉE DES GARANTIES IMPLICITES ET, PAR CONSÉQUENT, LA PRÉSENTE LIMITATION POURRAIT NE PAS S’APPLIQUER. 

MONUMENT GRILLS N’ASSUME AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES INDIRECTS OU FORTUITS DÉRIVANT DE FONCTIONNEMENT ANORMAL DU PRODUIT OU DE GARANTIES 

IMPLICITES. LE CLIENT RECONNAIT QUE LE PRIX D’ACHAT EST ATTRIBUÉ AUX LIMITATIONS CONTENUS DANS LA GARANTIE SUS‐MENTIONNÉ. CERTAINES PROVINCES N’AUTORISENT PAS   

LA LIMITATION DE DURÉE DES GARANTIES IMPLICITES ET, PAR CONSÉQUENT, LA PRÉSENTE LIMITATION POURRAIT NE PAS S’APPLIQUER. 
CETTE GARANTIE VOUS ACCORDE DES DROITS SPÉCIFIQUES LÉGAUX, MAIS VOUS POUVEZ AVOIR D’AUTRES DROITS QUI VARIENT SELON LES PROVINCES. 
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